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Ainejärjestö Astérix ry:n kokous

Aika ke 4.11.2009 klo 16.05–17.52

Paikka Ravintola Sohwin kabinetti, Vaasankatu 21, Jyväskylä

Läsnä Hallituksen  jäsenet:  Miika  Hämynen,  Annika  Kauhanen,  Emma  Jalkanen,  Katja  
Länsimäki, Miia Panula, Anni Loukaskorpi ja Maria Antikainen.
Lisäksi Satu Eskelinen (poistui kohdan 11. käsittelyn aikana) ja Hanna Toppi.

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Miika Hämynen avasi kokouksen klo 16.05.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Kokousvirkailijoiden valinta

Kokousvirkailijoiksi valittiin Miia Panula ja Emma Jalkanen.

4. Esityslistan hyväksyminen

Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen

Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

6. Ilmoitusasiat

Energiansäästöviikkoa vietettiin viikolla 41. Ympäristövastaavamme Emma Jalkanen 
lähetti jäsenistöllemme infomailin antaen vinkkejä siitä, miten opiskelija voi säästää 
energiaa.

Astérix järjesti yhteislähdön sunnuntaina 1.11. katsomaan Huoneteatterin näytelmää 
Luulosairas. Osallistujia oli 15 henkeä, ja rahastonhoitaja Anni Loukaskorpi kertoi, 
että kaikki ovat maksaneet lippunsa. Näytelmä oli ollut hyvä.

Tiistaina 27.10. oli 10 astérixlaista katsomassa Kampus Kinossa ranskalaista jännäriä 
Kaiken se kestää.

Liikuntavastaava  Annika  Kauhanen  osallistui  JYY:n  liikuntakoulutukseen  22.10. 
Tilaisuuden  infoarvo  oli  jäänyt  pieneksi  ja  siellä  oli  käsitelty  lähinnä  liikunta-
avustusten etenemisprosessia.

Nyt perjantaina (6.11.) järjestetään yhteislähtö Käsityömuseoon. Tapaaminen on klo 
14 museon edessä.
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Annika  Kauhanen  ilmoitti  varanneensa  4  keilarataa  torstaiksi  12.11.  klo  19–20 
Pupuhuhdan  keilahallista.  Keilailemaan  mahtuu  siis  16  henkeä.  Avustushakemus 
liikuntavaliokunnalle  on tehty ja  se käsitellään  tiistaina 10.11.  klo 16.30 alkavassa 
valiokunnan kokouksessa.

7. YK:n kuulumiset

Miika  Hämynen  ja  Annika  Kauhanen  olivat  olleet  paikalla  YK:n  3.11.  pidetyssä 
kokouksessa. Siellä oli käsitelty seuraavia asioita:

• Merkkimyynnissä  kaikkia  merkkejä  ei  ollut  merkattu  ylös,  joten  jatkossa 
myyjien ohjeistusta tarkennetaan.

• Sitsien koristelua oli mietitty. Sitsien järjestelytoimikunta kokoustaa 23.11.
• YK:lla  on projektina  saada oma kaappi.  Sen sijoituskohteeksi  suunnitellaan 

Magnan uuteen opiskelutilaan.
• Suunnitteilla on myös nettisivut YK:lle. Yliopiston tiedotuspuolelta on saatu 

lupa  ja  pyyntö  on  välitetty  tietohallintokeskukselle.  Miika  Hämynen  hoitaa 
asiaa.

• Astérixille  myönnettiin  avustus  Boui-Bouin  julkaisuun  ja  Taberna  Latinalle 
heidän syysjuhlaansa varten.

• Kharma  on  lähestynyt  YK:ta  ja  muutamaa  muuta  ainejärjestöä 
poikkitieteellisten  haalaribileiden  järjestämisen  tiimoilta.  Ensimmäiset 
haalaribileet järjestetään 21.1.2010 ja sen jälkeen niitä olisi tarkoitus järjestää 
2  kuukauden  välein.  Järjestöt  myyvät  ennakkolippuja  hintaan  3€  ja  saavat 
nämä tuotot itselleen. Lippuja saa myös ovelta, mutta hinta on korkeampi ja 
tuotto menee Kharmalle.

• Laitoksen varajohtajan ja ainejärjestöjen tapaaminen on 17.11. klo 15. Paikka 
ei ole vielä tiedossa.

• Seuraava  merkkimyynti  on  Lozzilla  sitsipäivänä  26.11.  klo  11.30  alkaen. 
Myyjiksi on jo muutama ilmoittautunut.

• Seuraava kokous 7.12. klo 16 Sohwilla.

8. JYY-kuulumiset

Miika  Hämynen  muistutti,  että  JYY:n  edustajistovaalit  ovat  vielä  parhaillaan 
käynnissä.  Hän oli  koonnut YK:n nimissä listan ehdolla  olevista  Kielten  laitoksen 
opiskelijoista äänestysaktiivisuuden nostamiseksi.

Ympäristövastaava Emma Jalkanen kertoi,  että ympäristökilpailun voittajat  valittiin 
ympäristövaliokunnan viime kokouksessa. Sporticus sai 50€ kunniapalkinnon ja koko 
kisan voittajaksi oli äänestetty Fokus. Ympäristömerkkien saajia ei ole vielä päätetty. 
Hakemuksia oli tullut yhteensä 23 kpl. Merkkien myöntämisen kriteereistä oli käyty 
melko vilkasta keskustelua (mm. jos on käyttänyt kertakäyttöastioita vain Vappupik-
nikillä, voidaanko silti evätä merkin saanti).

Ympäristövaliokunnan kirppis, joka on muuten vuoden viimeinen, pidetään 28.11. ja 
se sattuu samaan aikaan Paviljongin käsityömyyjäisten kanssa. Todennäköisesti jär-
jestetään myös paperintekokurssi joko kampusalueella tai Kortepohjassa. Osallistumi-
sesta peritään pieni maksu.
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Tulevia kokouksia: Kulttuurivaliokunta 10.11. klo 16 Opinkiven saunalla, Sopo-va-
liokunta 11.11. klo 16.30 Ilokiven ruokalassa ja Ympäristövaliokunta 1.12. klo 16.15 
Ilokiven hallituskabinetissa.

9. Kopo-asiat

Tänään  pidetyssä  laitoskokouksessa  oli  opiskelijoistamme  läsnä  Emma  Jalkanen, 
Laura Ylä-Outinen ja Annika Kauhanen. Yli puolet kokouksesta oli käyty läpi Kielten 
laitoksen  kokonaisstrategiaa.  Aiheeseen  liittyvät  asiakirjat  oli  ollut  henkilökunnan 
luettavissa Optimassa, mutta opiskelijat saivat materiaalit vasta juuri ennen kokouksen 
alkua. Tätä pidetttiin opiskelijoiden keskuudessa erittäin epäreiluna.

Kokouksessa oli viilattu strategian sanamuotoja; keskusteltu tanskan kielen ja slova-
kin opetuksesta luopumisesta; todettu, että ranskaan, saksaan ja venäjään otettaneen 
enää vain noin 5-10 sivuaineopiskelijaa per vuosi; tavoitteena on, että kaikilla ope-
opiskelijoilla olisi tulevaisuudessa englanti tai ruotsi vähintään sivuaineena. 

Laitoksen  painopisteeksi  tullee  kielikoulutusasiantuntijoiden  kouluttaminen.  Kaikki 
nykyiset pääaineet säilytetään, mutta sisäänottomääriä pienennetään ranskan, saksan ja 
venäjän osalta. Tutkimuksessa yhtenä painopistealueena on monikielisyys.

Mitä tulee laitoksen henkilökuntaan, on laadittu henkilöstösuunnitelma, joka ulottunee 
vuoteen 2020 asti.  Keväällä  2009 henkilöstöä oli  52 henkeä ja tavoitteena on, että 
vuonna 2014 luku olisi 46. Muun muassa ranskan kielestä on vähennetty yksi virka. 
Tällä hetkellä Kielten laitos on virantäyttökiellossa.

Kokouksen  lopussa  oli  käyty  keskustelua  seuraavasta  Kielten  laitoksen  johtajasta. 
Nykyinen johtaja Bertold Fuchs ja nykyinen varajohtaja Anne Pitkänen-Huhta olivat 
ehdolla. Kokouksessa oli pidetty suljettu lippuäänestys ja äänestyksen voittajaa tullaan 
ehdottamaan dekaanille, joka lopulta valitsee uuden johtajan.

Miika  Hämynen kertoi  lähettäneensä  mailia  amanuenssi  Terho Joutsenelle  koskien 
toivettamme  saada  opiskelijaedustaja  oppiaineen  henkilökunnan  kokouksiin,  joissa 
käsitellään suoraan opiskelijoita koskevia asioita (esim. opetussuunnitelmat). Terhon 
lähettämässä vastauksessa ilmoitettiin, että seuraava henkilökunnan kokous on 18.11., 
ja meiltä toivottiin konkreettisia ehdotuksia viimeistään 16.11. mennessä. Kävimme 
lyhyehkön keskustelun siitä, miten asiassa edetään. Lopputuloksena oli, että Miika ja 
Emma koordinoivat ehdotusten laatimisen.

Miika Hämynen kertoi vielä, että Agoralla järjestetään Abipäivä perjantaina 13.11. klo 
9.30–14.30.  Kokouksessa  kiersi  lista,  johon  sai  laittaa  yhteystietonsa,  mikäli  oli 
halukas päivystämään Kielten laitoksen standillä.

10. Sopo-asiat

Miika Hämynen oli lähettänyt mailia laitoksen johtajalle Bertold Fuchsille ja tiedus-
tellut mahdollisuutta saada omaa tilaa oppiaineemme opiskelijoille Kielten laitokselta. 
Vastaus oli ollut, että tällä hetkellä vapaita tiloja ei ole, mutta toive pyritään huomioi-
maan mahdollisuuksien mukaan kuin tilasuunnitelmia mietitään seuraavan kerran.
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Viikolla  47  vietetään  hyvinvointiviikkoa.  Astérix  sisustaa  P:n  aulan  viikon  ajaksi 
hieman  viihtyisämmäksi  mm.  tuomalla  tilaan  mattoja,  tyynyjä  ja  mahdollisesti 
musiikkia.

11. Beaujolais Nouveau-ilta 19.11.

Mietimme, mitä syömistä ja juomista tapahtumaa varten ostetaan. Tapahtumajärkkä-
tiimiläinen Maija Tanttu on luvannut leipoa mokkapaloja tilaisuutta varten. Kestoas-
tiat on varattu.  Koristelu toteutetaan melko perinteiseen tapaan (tuikut, pöytäliinat) 
sekä ulos hankitaan ulkokynttilät/tulet. Taustamusiikkia soitetaan koneelta. Tervetulo-
puhetta kummempaa ohjelmaa ei ole, mutta paikalle tuodaan joitakin lautapelejä, joita 
halukkaat voivat hyödyntää.

Tiedotusvastaava Katja Länsimäki on tehnyt mainoksen, joita hän tulostaa värillisinä 
noin 6-7 kpl ja ripustaa niitä ainakin Kielten laitokselle, Lozzille, Ilokiveen, kirjastoon 
ja päärakennukselle. Iltaa mainostetaan myös facebookissa.

12. META (muut esille tulevat asiat)

Miika  Hämynen kertoi,  että  espanjahaalarimerkeistä  oli  saatu  ensimmäiset  versiot. 
Hyväksyimme ne kokouksessa ja lähetimme eteenpäin.  Merkkien toimitusajaksi  oli 
arvioitu 3-5 viikkoa alkuperäisestä tilauksesta, joten odotamme niiden saapuvan ennen 
sitsejä. Miika ilmoitti lisäksi sopineensa Sanen edustajan kanssa, että Astérix ei myy 
toistaiseksi Kielipoliisimerkkejä, joten niitä ei myöskään tilata nyt lisää.

Sovimme,  että  Astérix  järjestää  yhteislähdön  keskiviikkona  18.11.  katsomaan 
Finnkinoon elokuvaa Coco avant Chanel.

Astérix ei osallistu kirppikselle 28.11. Osallistumista mietitään myöhemmin kevään 
kirppisten osalta.

Rahastonhoitaja Anni Loukaskorpi ilmoitti olevansa joulukuun poissa kuvioista. Tänä 
aikana rahastonhoitajan tehtäviä hoitaa Miia Panula. Anni kertoi vielä, että Sonaatti 
oli maksanut 100 € haalarimainoksesta ja 80 € Boui-Bouin mainoksesta.

Miia Panula kyseli pikkujoulujärjestelyistä ja päätimme, että Astérix sponssaa tänäkin 
vuonna glögit ja puuroainekset. Samoin kuin ulkotulien kustantamista voidaan katsoa, 
ulkotulia  kun  saa  monesti  useamman  kappaleen  erissä  edullisesti  (yhteishankinta 
Beaujolais Nouveau-illan kanssa).

13. Seuraava kokous

Seuraava kokous pidetään torstaina 3.12. klo 18 Sohwilla.

14. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.52.
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Vakuudeksi

Puheenjohtaja Miika Hämynen

Sihteeri Maria Antikainen

Pöytäkirjantarkastajat Miia Panula Emma Jalkanen

Liitteet Liite1 Esityslista
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